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MESTO BREZNO–MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO MESTA BREZNA 

Komisia pre cestovný ruch a rozvoj podnikania 

Nám. gen. M. R- Štefánika 1, 977 01  Brezno 
             

 

          Č. sp.: 2015/1114-04 

 

 

 

ZÁPIS č. 02/2015 
 

z pracovného zasadnutia komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania pri MsZ mesta Brezna  

konaného dňa 22. 04. 2015  

              

 

 

Prítomní:  

Podľa prezenčnej listiny 
Sekretárka komisie: vz. PhDr. Ingrid Poliaková, MsÚ Brezno 

Prizvaný hosť: Ing. arch. Peter Iľanovský, poverený vedením odboru investičného MsÚ Brezno 

Rokovanie viedol: Ing. Martin Ridzoň, PhD., predseda komisie 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia komisie 

2. Kontrola plnenia uznesení komisie 

3. Prezentácia vizualizácie rekonštrukcie mestskej veže – zvonice 

4. Prerokovanie návrhu organizačného začlenenia TIK Brezno pod Klaster Horehronie 

5. Návrh rozvoja CR a podnikania 

6. Príprava materiálov do MsZ 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

              

 

Pracovné zasadnutie komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania otvoril a viedol predseda komisie. 

 

 

K bodu 2/ 

Kontrola plnenia uznesení komisie 

              

 

1. Uznesenie č. 2/2015 

Komisia odporúča MsZ uložiť MsÚ po prerokovaní s Okresným dopravným inšpektorátom 

vytvoriť jedno parkovacie miesto pre autobus (pre potreby turistov) na ulici B. Němcovej. 

Plnenie: 

Mesto pripravuje koncepciu, ktorá bude riešiť celoplošné parkovanie na území mesta. S tým súvisí 

riešenie zastavenia a státia na južnej strane námestí, ktoré mesto rieši rokovaním s PZ – ODI. 

Uznesenie zostáva v sledovaní. 
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K bodu 3/ 

Prezentácia vizualizácie rekonštrukcie mestskej veže – zvonice 

              

 

Predseda komisie odovzdal v úvode prerokovania tohto bodu slovo prizvanému hosťovi Ing. arch. 

Petrovi Iľanovskému, ktorý prítomným podrobne s použitím grafickej vizualizácie predstavil zámer 

mesta Brezna zrekonštruovať mestskú vežu s využitím pre TIK, resp. prenájmom podnikateľským 

subjektom, ktoré by zriadili v mestskej veži, so zachovaním historického rázu budovy, kaviarne 

s možnosťou vyhliadky na mesto a jeho okolie zo všetkých svetových strán. Z vyjadrenia p. 

Iľanovského vyplynulo: 

 prízemie: TIK Brezno, resp. malá kaviareň 

 I. podlažie: skladové priestory v prípade, že bude v mestskej veži prevádzkovaná kaviareň 

 II. podlažie: zatiaľ sa uvažuje iba s rekonštrukciou schodiska, s možnosťou vyhliadky; vytvorenie 

malej galeriovej miestnosti 

 III. podlažie: úprava schodiska 

 IV. podlažie: byt zvonára s minimálnou úpravou, aby sa zachoval historický ráz tejto časti mestskej 

veže – vybudovanie malého historického múzea 

 

Rekonštrukcia mestskej veže sa bude realizovať po etapách. V I. etape sa uvažuje s plošnou úpravou 

mestskej veže. 

Predbežné náklady: očistenie strešnej krytiny, obnova poškodených miest – oprava fasády, 

nasvietenie spolu cca 44 400 Eur 

 

V rámci diskusie členovia komisie podporili myšlienku zriadiť v mestskej veži prevádzkové priestory 

TI (upomienkové darčeky) a malú kaviareň. 

 

V rámci prejednania tohto bodu pán Iľanovský informoval členov komisie o zámere mesta opravovať 

a rekonštruovať autobusové zastávky (AZ): mesto predkladá poslancom na schválenie vyhlásenie 

majetku za prebytočný s tým, že jednotlivé zastávky budú prenajaté záujemcom podnikateľom, ktorí 

na vlastné náklady AZ opravia a umiestnia si vlastnú reklamu. Ak bude potrebné, zabezpečí sa, aj 

z dôvodu bezpečnosti, osvetlenie AZ. 

 

 

V závere prerokovania bodu predseda komisie poďakoval p. Ing. arch. Iľanovskému za účasť 

a poskytnuté informácie. 

 

 

 

K bodu 4/ 

Prerokovanie návrhu organizačného začlenenia TIK Brezno pod Klaster Horehronie 

              

 

Podstatou je personálna výpomoc pracovníkov TIK-u, ktorí by robili pre Klaster Horehronie zbery. 

Náklady mesta pri takomto modely by boli tie isté, členský poplatok mesta bez zmeny. Zisk Klaster 

Horehronie by mal byť použitý pre rozvoj cestovného ruchu na území mesta Brezna.  

Ďalej riaditeľ Klaster Horehronie a zároveň člen komisie p. Ing. Gemzický informoval prítomných 

a aktivitách Klaster Horehronie. 
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K bodu 5/ 

Návrh rozvoja CR a podnikania 

              

 

Komisia skonštatovala, že je potrebné aby sa toto záujmové združenie viac zameriavalo na rozvoj CR 

a propagáciu Brezna cez Klaster Horehronie. Väčšina aktivít Združenia (ako vyplynulo z informácií 

prezentovaných riaditeľom) je zameraná na blízke okolie, čo však zdôvodňuje nízkou úrovňou služieb 

v Brezne a slabou odozvou na výzvy záujmového združenia. 

Predseda informoval o zámere vybudovať v priestoroch bývalej Kolkárne na Školskej ulici Lesnú 

školu z prostriedkov EÚ. Lesná škola bude slúžiť na vzdelávanie, detí a mládeže – výuka príbuzných 

predmetov, pričom sú k dispozícii praktické ukážky. Objekt bude sprístupnený aj pre rôzne záujmové 

skupiny. 

 

 

K bodu 6/ 

Príprava materiálov do MsZ 

              

 

Komisia prerokovala dva materiály: 

1. Výsledky hospodárenia záujmového združenia „Klaster Horehronie – združenie cestovného ruchu“ 

za rok 2014 

2. Predĺženie platnosti PHSR do 31.12.2015 a zámer spracovanie Programu rozvoja mesta na roky 

2015 – 2022 zamestnancami samosprávy. 

 

Informácie k materiálom poskytli p. Ing. Gemzický a PhDr. Poliaková. Nakoľko komisia nebola 

uznášaniaschopná, k bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

K bodu 7/ 

Diskusia 

              

 

V rámci diskusie sa členovia komisie zaoberali problematikou úzkej spolupráce ZZ Klaster Horehronie 

s miestnymi prevádzkami a prevádzkami v okolí Brezna. 

Členovia sa jednomyseľne zhodli na potrebe vybudovať v čo najkratšom možnom termíne cyklotrasy 

v blízkosti Brezna. 

 

 

K bodu 8/ 

Predseda komisie poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD. v.r.      PhDr. Ingrid Poliaková v.r. 

    predseda komisie       vz. sekretárky komisie Mgr.  

Medveďovej 


